
4140 P r i j a t e l j j a n u a r  2 0 2 4

Eilish je dvanajstletna deklica iz 
vzhodnega predela Singapurja. 
Vprašali smo jo, kako ji Sveti 
Duh pomaga.

Povej nam kaj o sebi.
Zelo rada berem in igram odbojko, moj najljubši šolski 
predmet pa je matematika. Moja najljubša jed je lazanja, 
najljubša barva pa je rdeča. Ko odrastem, upam, da 
bom odvetnica in da bom delala na sodišču.

»Kako doživljaš Svetega Duha?«
Svetega Duha doživljam kot tesno prijateljico, ki je vedno ob meni. 
Čutim, da se nanj lahko zanesem, ko spolnjujem zapovedi in 
zaveze z nebeškim Očetom. Nanj pomislim kot na svojega vodiča 
in družabnika. Lahko mi pomaga sprejemati dobre odločitve. Kako še ti Sveti Duh pomaga?

Sveti Duh mi je tudi pomagal, ko sem iz Osnovne šla k Mladenkam. 
Navdušena sem bila nad odhodom k Mladenkam. A hkrati sem bila 
dokaj živčna. Malce sem bila tudi žalostna, da zapuščam Osnovno.

Pred svojo prvo uro sem molila in 
nebeškega Očeta prosila, naj mi pomaga, 
da mi bo pri Mladenkah všeč. Ko sem 
stopila v svoj novi razred, sem v srcu 
začutila mir. Bila sem se pripravljena učiti. 
Pomagalo mi je, da sem se spomnila, 
da bo Sveti Duh vselej z mano! ●

Kaj bi svetovala nekomu, ki ni prepričan, 
da je občutil Svetega Duha?
Včasih tudi sama nisem povsem prepričana, ali čutim Svetega Duha. 
A če o tem zares premišljuješ, bereš svete spise in moliš ter se glede 
tega dobro počutiš, je to Sveti Duh. Včasih to, da slišiš Svetega 
Duha, ni le občutek. Lahko je tudi misel ali zamisel. Če si še vedno 
zmeden, lahko vselej moliš in Gospoda znova prosiš za pomoč.

Kdaj si občutila Svetega Duha?
Lani sem igrala na odbojkarskem turnirju. Kot večina 
soigralk sem bila živčna. Ko sem začela igrati, je naša 
ekipa že izgubila prvi dve tekmi. Bile smo obupane. 
Potem so gledalci na tekmi izrekli nekaj neprijaznih 
besed in bilo nam je še težje. Izgubile smo.

Ko me je mama vprašala, kako je šlo, sem začela 
jokati. Bila sem tako razočarana. Šla sem v 
svojo sobo, kjer je bilo lepo in tiho in sem molila. 
Po molitvi sem se v srcu počutila bolj mirno in 
spokojno. Vedela sem, da me je Sveti Duh potolažil 
in da mi bo vselej pomagal. Vem, da bo z menoj, 
ko bom letos igrala na še enem turnirju.
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